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§ 18 
Ny kulturpark i Rinkeby 
Svar på skrivelse  
 

Beslut 
Skrivelsen besvaras med förvaltningens tjänsteutlåtande. 

 

Ärendet  

Tatjana Kovacic m.fl. (M) och Amela de la Cruz m.fl. (L) föreslår att 

Stockholms stad utvecklar sin samverkan med de boende i det pågående 

program- och detaljplanearbetet. De föreslår att en internationell kulturpark 

skapas för att knyta ihop Rinkeby och Tensta, över området mellan 

Rinkebysvängen och Spånga kyrkväg, och frågar bland annat hur förvaltningen 

kan bidra i planeringen av ett sådant projekt. Området som berörs i skrivelsen 

ingår i projektet Spångadalen. Programmet för Spångadalen beräknas gå ut på 

samråd under 2018, och kommer förutom 800-1 000 bostäder att innehålla en 

utveckling av parkområden och kulturutbud i området. Förvaltningen är positiv 

till ambitionen att skapa en kulturpark i Järva. Stadsdelsförvaltningen kan bidra 

med kommunikationsinsatser och vara rådgivande när det gäller gestaltning och 

byggnation.  

 

Ärendets beredning  
Rinkeby-Kista stadsdelsförvaltning hade redovisat ärendet i ett tjänsteutlåtande 

från den 27 november 2017.  

Dnr 1.6.-251-2017 

 

Förslag till beslut  
Ordföranden Elvir Kazinic (S) föreslog att nämnden skulle besluta i enlighet 

med förvaltningens förslag.  

Beslutsgång 
Ordföranden Elvir Kazinic (S) fann att nämnden beslutat i enlighet med 

förvaltningens förslag.     

 
 

 

 

 

 

 

 


